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Secretaria/fu 
 
Acta de la sessió extraordinària del Ple   
 
Núm. de la sessió:     10 
Data: 29.08.12 
Horari: de 20.00 a  22.00 h 
Lloc: Casa de la Vila 
 
Hi assisteixen: 
 
Estanislau Fors Garcia, alcalde-president 
Ramon Vinyes Vilà, tinent d’alcalde  
Maria Belén Quintero Aragón, tinent d’alcalde 
Soraya Real Iglesias, tinent d’alcalde 
Alejandro Acero Cherta, tinent d’alcalde 
Susanna Mir Julià, regidora 
Román Pascual Rodríguez, regidor 
Juan Miguel LLodrà Nogueras, regidor 
José Almansa Aragón, regidor 
Maria Isabel Illescas Sánchez, regidora 
Maria Assumpció Balliu Tenas, regidora 
Isabel Roig Casas, regidora  
Josep Antoni López Navarro, regidor 
Annabel Moreno Nogué, regidora  
David Caldeira Bacardit, regidor 
Teresa Icardo Paredes, secretària per delegació 
 
Excusen la seva assistència els tinents d’alcalde Sr. Santiago Fontbona Arbós i Sra. 
Lorena Estrada Ocaña. 
 
El president obre la sessió.  
 
A continuació es tracten els assumptes inclosos en el següent: 
 
Ordre del dia 
 
1.- Donar compte del Decret d’Alcaldia de les delegacions al Sr. Juan Miguel 
Llodrà Nogueras.- L’alcalde Sr. Fors dóna compte del Decret de l’Alcaldia de data 
10 d’agost de 2012 que literalment és com segueix: 
 
“De conformitat amb l’acord de Ple de data 10 d’agost de 2012 i de conformitat amb 
les atribucions que em confereixen els articles 46 del Reglament d’organització, 
funcionament i règim jurídic de les entitats locals de 28 de novembre de 1986, 
RESOLC: 
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1.- Delegar al regidor Sr.  JUAN MIGUEL LLODRÀ NOGUERAS, en l’àmbit de 
CULTURA, les facultats següents: 
 

- La direcció i gestió municipal. 
- La signatura de les resolucions i actes administratius que afectin a tercers. 
- L’autorització i disposició de despeses la quantia de les quals no excedeixi 

l’atribuïda a l’Alcaldia per a la contractació menor.” 
 
2.- La present delegació d’atribucions tindrà efectes des de l’endemà de la data del 
present Decret. 
 
3.- D’aquesta delegació se’n donarà compte al Ple a la primera sessió que aquest 
realitzi i es publicarà en el BOP. 
 
2.- Donar compte de l’informe anual del Defensor del ciutadà.- L’alcalde dóna 
la paraula al Sr. Manel Pou qui dóna compte de l’assumpte enunciat. 
 
- La regidora Sra. Moreno en representació del grup municipal d’ERC  diu que el 
defensor del ciutadà és un òrgan d’administració pública elegit pel Ple però 
independent de qualsevol poder institucional que no té altre funció que fer de 
mediador entre els ciutadans i el govern. És limita a interessar-se davant de l’acció per 
una queixa ciutadana que a parer seu, pot tenir com a causa un mal funcionament de 
l’Acció.  
La Carta Europea dels Drets Humans preveu la creació dels Síndics com a mecanisme 
de prevenció de les vulneracions dels Drets que en ella s’hi recullen. 
El nostre Síndic, en Manel Pou, no només realitza totes aquestes tasques d’una manera 
impecable i efectiva sinó que el més important hi posa totes les seves energies i tot el 
seu gran cor en cada cas que se li planteja. 
Per això des d’aquest grup municipal volem agrair-li la seva feina i la seva devoció i 
passió que fa que les persones que se li acosten se sentin reconfortades. 
Agrairem també que des del govern municipal se li atorgui el de quòrum que e mereix, 
donant-li un lloc preferent en l’ordre del dia del proper Ple del mes d’abril, que és 
quan el síndic ha de passat comptes davant el consistori. 
Així també aprofitem per demorar-lo tal i com estableix el Reglament que intentin 
resoldre més expedients dels que arriben des del Síndic i que facin cas de les seves 
recomanacions. 
Una vegada més.- Gràcies Manel! 
 
- El regidor Sr. Caldeira en representació del grup municipal de la CUP el felicita i 
agraeix la tasca que desenvolupa el Sr. Pou com a defensor del poble, més necessari 
que mai en l’actualitat. 
 
- La regidora Sra. Balliu en representació del grup municipal d’ICV manifesta 
literalment el que segueix: Avui és porta a Ple l’informe  que anualment el Defensor del 
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ciutadà de la nostra vila presenta al consistori I que reuneix les línies d’acció i resolució  
d’aquesta institució.  
En primer lloc, des d’Iniciativa volem agrair la tasca  que porta a terme en Manel Pou, 
una persona amb una vocació de servei més que evident, afable, que sap escoltar a la 
gent, amb gran esperit d’altruisme i de defensa dels drets dels nostres vilatans, que 
intenta sempre canalitzar totes les demandes i les queixes que li arriben, siguin o no de 
la seva competència, actuant moltes vegades com la institució que apropa a la 
ciutadania la gestió municipal. En Manel Pou, representa també el treball veraç i efectiu 
de la participació ciutadana.  
En segon lloc volem destacar la importància de la figura del síndic o la sindicatura 
municipal de greuges que té com a principals objectius la defensa dels drets 
fonamentals  i les llibertats públiques del veïnatge i que a la pràctica  les seves activitats 
acaben essent  la defensa de tota mena de drets i interessos de la ciutadania en relació 
a la activitat municipal.  Aquesta institució es posa al servei del ciutadà de forma 
plenament operativa des del primer moment.  
Quan a l’informe que avui ens ha presentat, i que teníem a les nostres mans des del ple 
passat, es desprèn la difícil situació  de crisi per la que s’està passant .  En les dades 
globals destaquen les actuacions  relacionades amb els Serveis Socials o amb la 
demanda d’ocupació, i el temps difícils que corre la nostra vila i molts dels nostres 
vilatans que ens dona una imatge de l’Arenys real, de la crua realitat a partir de les 
queixes rebudes. Cal destacar també les queixes rebudes per la neteja, la relaxació en 
el sistema de recollida selectiva, la deixadesa del manteniment en l’enllumenat públic i 
en algunes zones i edificis municipals. 
El resum dels expedients ens fa pensar també que alguns ciutadans desconeixen com 
adreçar-se al seu ajuntament, als seus serveis de gestió o que no tenen la confiança en 
l’Administració  local i es dirigeixen directament  a la figura propera d’en Manel Pou, el 
nostre síndic.  
En moltes de les recomanacions, conclusions i també amb les reflexions d’aquest 
informe, el nostre grup hi està molt d’acord, temes com la defensa de l’habitatge, medi 
ambient, educació i ocupació, així com  l’alerta a les agressions en matèria de drets 
humans que s’està produint actualment a nivell  local i nacional i per les que el nostre 
grup la seva defensa és prioritària. 
El Síndic  d'Arenys, ha esdevingut una figura dotada de plena independència en les 
seves actuacions, i està orientada clarament cap al servei públic d’atenció al ciutadà. 
Aquesta figura pot ser, per segons quin govern, un perfil incòmode, ja que té la 
capacitat de supervisar  les activitats de l’Ajuntament , exposant  i denunciant 
problemes i mancances que es detecten, i que en tot cas des de ICV pensem que han 
de servir per millorar la gestió de  l’administració més propera al ciutadà. És en aquest 
sentit, que demanaríem que es públiques aquest informe perquè tots els vilatans puguin 
també coneixe'l de primera ma.  
Des d’Iniciativa  recolzem aquest òrgan complementari municipal , que considerem 
necessari pel nostre Ajuntament i per la nostra vila.  
Gràcies síndic per tot l’esforç i la feina, faci-la també extensiva als seus col�laboradors 
en nom dels vilatans als que representem i  sobre tot ....gràcies Manel per ser com ets! 
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- L’alcalde Sr. Fors en nom dels quatre grups de l’equip de govern felicita i alhora 
agraeix al Sr. Pou la seva tasca així com la dedicació emprada. Vol fer esment però, que 
ja s’han dut a terme algunes actuacions que han millorat en part alguns dels problemes 
detectats, com poden ser en el tema d’habitatges socials, en les places de la residència, 
en el pressupost dels Serveis socials. Valora molt positivament la feina realitzada i li 
agraeix. 
 
3.- Mocions.-  
 
3.1 Moció que presenta el grup municipal de la CUP amb l’adhesió de tots 
els grups municipals per tal que el servei de cuina de l’Escola Bressol 
municipals tingui especial cura en oferir aliments de temporada, de 
proximitat i sempre que sigui possible ecològics.- El regidor Sr. Caldeira llegeix 
la següent Moció:  
 
Educar als infants en el consum de productes saludables i que respectin el medi 
ambient és invertir en infants sans i conscienciats de garantir la sostenibilitat dels 
recursos, 
• Atesa la creixent sensibilització per part de famílies i escoles en referència al fet 
alimentari lligat a la qualitat de vida dels infants. 
• Atès que socialment cada cop es valoren més positivament els menjadors 
sostenibles tant ecològicament com econòmicament que incorporin aliments ecològics, 
de temporada i de proximitat. 
• Atès que cal potenciar els productes alimentaris de proximitat amb 1'objectiu 
de fomentar el seu consum i ajudar els productors locals, i que es reconegui que els 
aliments que es conreen a prop de casa nostra i ens arriben directament del pagès són 
frescos i saludables, conserven millor les qualitats organolèptiques (gust, olor, sabor) i 
el seu potencial nutritiu per una dieta sana i equilibrada. I que des del Consell 
Comarcal del Maresme s’està portant a terme el programa "Productes de la Terra" 
amb gran ressò i acceptació i amb els mateixos objectius. I que programes de foment 
de consum de productes de Km 0 funcionen amb èxit ja a algunes escoles de la 
comarca. 
• Atès que el servei de menjador de l’escola Sinera des del curs vinent ja 
funcionarà en aquest sentit. 

• Atès que el govern de la Generalitat planteja retallar l'import econòmic del nou 
contracte per la gestió del servei de cuina de les Escoles Bressol i hi pot haver el risc 
que l’ajustament de preus es faci a costa de rebaixar la qualitat dels aliments. 

És per aquests motius que el Grup Municipal de la CUP proposa que el Ple de 
l’Ajuntament d’Arenys de Mar prengui I'acord següent: 

1.- Que quan hi hagi un nou concurs per la gestió del servei de cuina de l’escola 
Bressol municipal, el plec de condicions del procés contractual valori i puntuï de forma 
decisiva aquelles ofertes que incloguin aliments de temporada, de proximitat i sempre 
que sigui possible ecològics. 
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2.- Que la regidoria d’educació informi als consells escolars de les escoles de primària 
de la vila del contingut de la moció per, si ho consideren pertinent, utilitzar-la per a 
futures contractacions del servei de cuina que puguin fer les AMPES. 
 
- El regidor Sr. López en representació del grup municipal d’ICV diu que: 
 
“Evidentment el grup municipal d'ICV votarà a favor d'aquesta proposta, ja que encaixa 
plenament en el nostre ideari ecològic i de defensa del medi ambient. 
Fomentar el consum de productes de proximitat i de temporada té una sèrie 
d’avantatges que no podem obviar, com és el fet d’afavorir hàbits saludables, potenciar 
els productors locals i si els seus productes són ecològics a més es protegeix el medi 
ambient al mateix temps. 
Per altra banda, el fet de suprimir intermediaris fa que puguin arribar a ser més 
econòmics. 
I si tot això es fa en el marc dels menjadors escolars, ja sigui de I'escola-bressol o de la 
resta d’escoles, a més estarem educant els hàbits de salut del futur, i això no té preu. 
A nivell local, sabem de primera ma que l’escolia Sinera començarà el proper curs a 
aplicar un projecte com aquest, en el context d’escola verda com és reconeguda. I això 
ha estat possible gràcies a I'impuls de la seva AMPA, i a la col�laboració de l'escola i de 
I'empresa concessionaria del menjador. Creiem que es un exemple a seguir, i tambe, tal 
com diu la proposta, s'hauria de valorar de cara a un futur concurs per la gestio del 
servei de cuina de I'Escola 
dels Colors, que aquesta oferta d'aliments de temporada i de proximitat es tingues en 
compte". 
 
- El tinent d’alcalde Sr. Acero en nom de l’equip de govern diu que: “hem llegit amb 
atenció la proposta d'acord que es presenta i hem de dir que aquesta és una acció ja 
contemplada en el marc de la campanya de promoció del producte de proximitat 
encetada pel Consell Comarcal i a la que el nostre municipi està adherit, dins d'aquest 
marc es contempla també la col�laboració amb els restaurants, fires mensuals i altres 
accions. 
Per tant, la posició del Govern és plenament favorable. 
 
Sotmesa la proposta a votació s’acorda per unanimitat.  
 
3.2 Moció que presenten els grups municipals de la UP, ERC i el BLOC a 
propsota de la secció local de l’Assemblea nacional catalana per penjar la 
senyera estelada als edificis municipals i a les entrades i sortides de la vila.- 
El regidor Sr. Caldeira llegeix la següent  Moció: 
 
És sabut que la política de símbols d'una nació és cabdal per la cohesió social dels seus 
ciutadans i més quan aquests ciutadans no gaudeixen de la plenitud dels seus drets 
nacionals, com és el cas dels ciutadans dels Països Catalans. 

La simbologia no la podem deixar, només, en mans de les diferents conjuntures 
polítiques que cada quatre anys es donen en el nostre Ajuntament ni només 
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circumdar-ho en les banderes que és posen al balcó de la Casa de la Vila. Els 
arenyencs, com a ciutadans de la Nació Catalana, tenim el dret i el deure d’exhibir, 
sense complexos els nostres símbols nacionals i no només per allò que intrínsicament 
representen, és a dir, que som catalans, sinó també com a eina reivindicativa i de lluita 
per a dir al món el que volem ser, un poble lliure i amb harmonia amb els altres 
pobles lliures del món. 

Ens podríem estendre molt parlant dels símbols, però creiem que no és necessari ja 
que, en poques paraules, en el cas dels símbols catalans, "la senyera sempre ha estat 
símbol de llibertat, unitat i cohesió social". 

• Atès que l’Ajuntament d'Arenys de Mar s'ha adherit a Municipis per la 

Independència. 

• Atès que l’Ajuntament d'Arenys de Mar no té una política clara de símbols 
nacionals. 

És per tot això que els partits sota signants, donant suport a l’Assemblea Nacional 
Catalana, proposen a aquest Ple de l’Ajuntament d'Arenys de Mar l’aprovació dels 
següents punts: 

1.- Que a totes les entrades d'Arenys de Mar, a més de donar la benvinguda, hi figuri 
un pal on hi onegi la bandera estelada. 

2.- Que en tots els edificis municipals hi onegi la bandera estelada, 

3.- Que en motiu de festes locals i nacionals dels Països Catalans I'Ajuntament animi 
als ciutadans a guarnir balcons i finestres amb la bandera estelada, en senyal de festa i 
reivindicació de la unitat de la nació. 

4.- Que en el moment que s’assoleixi l’estat propi les estelades siguin substituïdes per 
la bandera catalana. 

Som conscients que la bandera pròpia de Catalunya és la senyera, però entenem que 
fins que no assolim la plena sobirania l’estelada representa la lluita per a aconseguir-la. 
 
 - L’alcalde Sr. Fors diu que hi ha un pacte no escrit entre els regidors consistent en  
no posar cap bandera que no sigui la senyera o la d’Arenys. Per aquest motiu, el seu 
vot serà en contra. 
 
Sotmesa aquesta Moció a votació, no s’aprova amb els vots següents:  
 
Vots a favor: 1 vot CUP, 1 vot ERC,  3 vots d’ICV, 1 vot del Bloc, 1 vot de CIU 
Vots d’abstenció:. cap 
Vots en contra: 4 vots de CiU, 2 vot PP, 2 vots del PSC.  
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- El regidor Sr. Caldeira demana que es pugui reflexionar i pugui ser aprovada en una 
altra ocasió. 
 
- La regidor Sra. Moreno diu que creu recordar que el pacte és tàcit i és en relació 
amb l’interior de l’edifici municipal. 
 
4.- Precs i preguntes.- 
PRECS: 
 
4.1) El grup municipal d’ERC formula els següents: 
  
1.- Aquest estiu també hi ha hagut moltes queixes sobre la brutícia del poble. Hem vist 
que la Brigada treballa moltes tardes amb la màquina escombradora, però tot i així, el 
poble es veu força brut, pel que creiem que seria més efectiu que treballessin els peons 
a peu. Demanem que es reforci la neteja així, com que en els actes més concorreguts, 
com fires, i actes de festa major, s’instal�lin les illes de papereres amb les diferents 
fraccions  necessàries, per no donar la sensació de deixadesa i brutícia. 
 
- El regidor Sr. Almansa recull e prec i senyala que la voluntat és augmentar la neteja, 
fer reforços els dies de festa com ja s’ha anat fent durant l’estiu i en continuarà fins a 
finals de setembre. 
 
2.- En el mateix ordre de coses, la desembocadura del Rial de la Serp es va recuperar 
ambientalment fa dos anys, i es troba en un estat llastimós, els tamarius i els pins força 
secs i estan creixent força males herbes. Preguem que es dugui a terme aquest 
manteniment.  
 
- El tinent d’alcalde Sr. Vinyes diu que durant tot l’estiu, un cop a la setmana, es reguen 
els pins i tamarius de la tercera platja. 
 
3.- Aquest estiu els aparcaments en doble fila a banda i banda del carril bici, han estat 
una constant i un escàndol, posant en perill la seguretat vial de les persones i dels 
cotxes. Preguem al govern municipal que imposi les sancions corresponents per deixar 
de permetre aquestes infraccions.  
 
- La tinent d’alcalde Sra. Quintero diu que recull el prec, però diu que ja s’ha detectat i 
s’està sancionant. 
 
4.2) El grup municipal d’ICV formula els següents: 
 
1.- Demanem al govern, que publiqui al web els acords de la Junta de Govern 
Municipal com també els de la recentment creada Comissió de Coordinació i 
Planificació. Igualment, demanem que es posin al dia les publicacions de les actes de 
plens, que al web hores d’ara només son consultables fins al mes d’abril. 
 



 
  
 
 
  

8 

- L’alcalde Sr. Fors recull el prec i diu que ja ho faran. 
 
2.- L’assemblea de professors de l’Institut de Secundària Els Tres Turons i l’associació 
de Pares i Mares d’alumnes del centre ha demanat en diferents instàncies a l’alcaldia 
que tots els grups municipals del consistori manifestin la seva posició davant les 
retallades, en un Ple del consistori. Demanen que es tingui en compte la seva demanda, 
i que en el proper Ple ordinari del mes de setembre tots i cadascun dels grups 
municipals es posicionin envers aquesta qüestió i es faci un front comú com a 
Ajuntament d’Arenys de Mar davant la preocupació creixent de la comunitat educativa, 
per la defensa de l’educació pública. 
 
- L’alcalde Sr. Fors recull el prec i diu que és portarà al proper Ple. 
 
3.- Alguns convilatans preocupats per la crisi i sobre tot per l’alt preu dels  carburants, 
ens han demanant que traslladem al govern municipal el prec de que els agents de la 
policia Local, en la mesura del possible patrullessin més a peu, en bicicleta o amb algun 
mitjà de transport amb energia sostenible, com poden ser els vehicles elèctrics, per 
Arenys de Mar. Fem en aquest  sentit aquest prec, per tal que es prengui en 
consideració la demanda , per fer més sostenible el servei, alhora que pensem que 
seria un bon exemple i reforçaria la imatge de proximitat de la nostra Policia local. 
 
- La tinent d’alcalde Sra. Quintero diu que recull el prec i precisament aquest mes s’ha 
de fer una prova amb una moto elèctrica i si és possible, l’any vinent s’incrementarien 
aquests tipus de vehicles. 
 
 
4.- PREGUNTES 
 
 4.1 El grup municipal d’ERC formula les següents: 
 
1.- Davant les informacions contradictòries sobre el futur de l’edifici Xifré, primer 
anunciant que s’hi faria un alberg i després un viver d’empreses tal i com s’havia previst 
fer en el mandat anterior projecte que va rebre una subvenció del Fons Feder, ens pot 
dir el govern municipal què hi pensa fer finalment? 
 
- El tinent d’alcalde Sr. Acero diu que els regidors ja coneixen prou bé la situació, però 
per aquells que ens escolten faré un resum. 
Certament l’equip de Govern ha estat parlant amb la Generalitat per la ubicació d'un 
alberg a l'edifici Xifré, fet que seria molt positiu per l'activitat econòmica de la vila. S'ha 
de resoldre el finançament de l'obra, que de ben segur necessitarà capital privat, atès 
com estan les finances de la Generalitat. 
El fons FEDER del que disposem d'una subvenció concedida per valor de 300.000 € te 
una vigència màxima fins al 30/12/2013. 
D’aquí fins a finals d'aquest any tenim temps per resoldre el finançament de l’alberg o 
decidir si s’aprofita la subvenció FEDER. 
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Aprofitar dita subvenció vol dir que l’Ajuntament haurà de fer provisió dels 400.000€ 
totals i dotar-los al pressupost, la qual cosa impossibilitarà altres inversions, cal tenir-
ho en compte.  
Mentrestant, sàpiguen vostès i qui ens escolta des de Radio Arenys, que a data d'avui la 
meitat de la segona planta del Xifré ja està equipada amb despatxos acabats i realitzats 
per l'Escola Taller, disponibles pel seu ús. Però porten molts mesos tancats i sense 
donar-los cap utilitat. 
En aquest Ple s'ha demanat (amb raó) que traiem profit dels equipaments que el 
municipi té, és voluntat d'aquest Regidor i del Govern fer-ne ús immediatament i donar 
alternatives a futurs emprenedors ara a l’atur. Si a finals d'aquest any es resol el 
finançament de l’alberg, traslladar als emprenedors a altres equipaments municipals no 
serà pas un problema, mentrestant traiem rendiment de l'espai i ajudem a les persones 
en atur a construir una alternativa. 
 
Aclareixo que el fons FEDER es necessita per fer l’altre meitat de la planta i per 
reparacions estructurals que pateix l'edifici i que son molt necessàries. 
 
2.- A principis de l’any 2011, les platges d’Arenys van obtenir el certificat de qualitat en 
la gestió mediambiental ISO 14001. Una de les raons per les quals el varem obtenir va 
ser per l’exigència en la neteja de les mateixes, i en el control exhaustiu de l’empresa 
adjudicatària de la neteja, existint unes fitxes que s’havien d’omplir diàriament per a tal 
fi. Malauradament aquest estiu, la sorra de les platges d’Arenys no ha estat massa neta, 
plena de burilles, restes de fogueres, papers, plàstics, etc. S’ha  realitzat aquestes 
inspeccions? 
 
- El tinent d’alcalde Sr. Vinyes diu convé recordar que la ISO 14001 la continuem tenim i 
que aquest Ajuntament continua treballant per a mantenir les platges netes agraint 
especialment els usuaris cívics que no embruten la sorra. Estem completament en 
desacord amb l’afirmació d'ERC sobre l’estat de la sorra i afirmem amb tota 
contundència que mai com fins ara les platges s’havien netejat. En aquest sentit 
expressem dues afirmacions. Mai s’havia arribat tan a prop de la trencada d’ones com 
en aquest estiu fent la neteja. En alguns flocs s'han guanyat 15 metres més d'amplada de 
neteja de sorres (en concret la tercera platja i la musclera). I per altra banda es 
netegen platges que no s’havien fet altres anys corn: des de la guingueta fins la penya 
del Canyadell no es feia i ara es fa cada dia a més d’haver-hi posat una dutxa. La platja 
de la Picòrdia (Renfe) es neteja amb màquina diàriament així corn l'espai de platja entre 
el rial del Bareu i 1'espigó. Tot això ha estat possible perquè les màquines han pogut 
passar pels rials i perquè hi ha inspecció. No només hi ha inspecció, feta per una 
tècnica i un zelador, sinó que es registra aquesta inspecció en unes fitxes (en tenim 
una) i es fan fotografies. Val a dir que en ampliar les zones de neteja es va poder 
remoure sorra que feia anys no es tocava i que tenia més restes de l’habitual, Adonats 
d'aquest fet es va ampliar el nombre de passades de les noves zones per a treure les 
restes que apareixien. És així com a la franja més propera a la trencada d’ones del 
Cavaió es va ampliar el nombre de passades. Podem dir que la màquina ha passat molts 
més cops que cap any per a fer la neteja de màquina. 
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3.- A les obres de reurbanització de la part compresa entre el carrer Calella i la Plaça 
Mare Paula fa mesos que no hi treballa ningú. Tenint en compte que és una de les 
entrades principals a Arenys de Mar, pensa el govern municipal enllestir aquestes obres 
amb urgència? 
 
- El regidor Sr. Almansa diu que el permís per tancar el mur va arribar molt tard i 
entrat ja l’estiu, per aquest motiu molt del personal de la brigada és va haver de 
destinar a la neteja, no fent possible dedicar-lo a aquestes obres. Finalitzada la 
temporada d’estiu, previsiblement  a partir del setembre, és continuarà. 
 
4.- S’ha plantejat el govern fer alguna cosa amb l’aparcament de la zona blava comprès 
entre el Carrer Montalt i la Plaça Mare Paula? No hi aparca ningú, el que significa que 
no té cap sentit. Esperem que l’empresa concessionària no ens amenaci en que no hi 
obté beneficis i ens demani alguna cosa a canvi.  
 
- La tinent d’alcalde Sra. Quintero diu que es vol facilitar l’accés, el problema és que no 
es pot fer sense senyalització i aquesta està encarregada però no ha arribat. S’espera 
tenir-la el setembre. 
 
5.- Fa mesos el govern municipal va dir que estava estudiant la possibilitat d’instal�lar 
un carril bici a tot el municipi. Res més lluny de la realitat, ja que un tram s’ha suprimit 
i l’altre sempre està ple de cotxes en segona fila. Quan es pensa fer aquest carril bici? 
 
- La tinent d’alcalde Sra. Quintero diu que la voluntat és esperar la rebuda de l’informe 
tècnic. El desig és reubicar aquest carril. 
 
6.- Els índexs de recollida selectiva porta a porta, han baixat fins al 68.56%. S’ha 
plantejat el govern municipal posar-se com a fita tornar a arribar als índexs de 84.66% 
al que es va arribar l’any 2011? S’ha de tenir en compte que quan més índex de 
recollida selectiva més ingressos per les arques municipals, i més compromís amb el 
medi ambient.  
 
- El tinent d’alcalde Sr. Vinyes diu que la regidora ens ha posat la dada mes dolenta 
d'aquest any i 1'ha comparat amb la dada mes bona de l'any passat i això no es fer 
trampes però és no dir tota la veritat, veritat que és la següent i que està penjada al 
web municipal. El promig de recollida selectiva de l’any passat fou de 77,14% mentre 
que el d'aquest any està essent de 73,28%, és a dir un 3,86 per cent més baix respecte 
de 1'any anterior. Ens ha animat veure com en el darrer mes de juliol les dades són 
millors que el juliol de l'any passat. Esperem que les dades no vagin a pitjor i no a 
millor. En aquest sentit li he de comentar que quan es faci la campanya per a l’ampliació 
de la recollida selectiva també es farà campanya en els llocs on actualment s’està fent el 
porta a porta, és a dir, serà una campanya per a tot el municipi adaptada al veïnatge. 
Finalment i també atenent a allò que va aprovar el PIe municipal per tots els regidors 
no ens interessa fer negoci amb la recollida selectiva creiem i treballarem per la 
disminució dels residus... suposo que s'enrecordaran d e  la moció d’adhesió al fòrum 
estratègia catalana residu zero recolzada per unanimitat pel consistori. 
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7.- Avui mateix, em tingut coneixement que una treballadora municipal ha demandat a 
l’ajuntament davant dels jutjats socials de Mataró. Quines són les pretensions d’aquesta 
treballadora? Quin lletrat portarà la defensa de l’ajuntament? De tractar-se d’un lletrat 
extern, quin serà l’import de la minuta d’aquest? 
 
- L-‘alcalde Sr. Fors diu que no considera que  una notificació rebuda ahir s’hagi de fer 
públic. S’ha demanat assistència lletrada a la Diputació. 
 
 
b) El grup municipal d’ICV formula les següents preguntes: 
 
1.- En reiterades ocasions la regidora de Benestar Social ha manifestat que el nou 
menjador social al antic Asil Torrent, entraria en funcionament, com a data límit, al 
juliol d’aquest any, segons un compromís adquirit per l’empresa que el gestiona. 
Constatant que encara no ha entrat en funcionament, voldríem saber quin és el motiu, 
i quines son les noves expectatives de posar-lo en marxa. 
 
- La tinent d’alcalde Sra. Real diu que el patronat de socors ens va dir que fins el 
setembre no podia començar per què necessitaven els diners del lloguer de l’asil per 
pagar altres coses. Des de Serveis Socials , ja ho tenim tot a punt i en el moment que 
el Patronat de Socors doni el vist i plau que segons han dit serà al setembre ja és podrà 
començar amb aquest servei. 
 
2.- Al registre d’entrades d’aquest Ajuntament corresponent al mes de juliol, hi hem 
pogut veure dos documents de l’empresa COMSA, comunicant les noves tarifes del 
aparcament al port d'Arenys així com de l’aparcament dels Jardins del Xifré. Ens poden 
dir quin és l'import d’aquestes noves taxes i si es pensa posar en marxa i quan aquesta 
nova demanda? 
 
- El tinent d’alcalde Sr. Vinyes diu que es va presentar una proposta però encara no 
s’ha estudiat. Evidentment l’Ajuntament quan ho estudiï només tindrà en compte les 
obligacions legals. 
 
3.- És del tot obvi que la ubicació de la nova zona blava a la part alta de la riera, s’ha 
convertit en una zona desèrtica que no estan fent servir els veïns de l’indret. Fa dos 
plens, a una pregunta similar la regidora de Governació va dir que es prendrien cartes 
en l’assumpte per fer canvis en aquest aparcament del tot infrautilitat pels residents. 
Que s’hi pensa fer i amb quin calendari d’actuació? 
 
- La tinent d’alcalde Sra. Quintero la dóna contestada amb la pregunta núm. 4       
D’ERC. 
 
4.- En diferents ocasions, hem demanat a aquest govern com està el tema de la 
reubicació del carril bici a la part alta de la riera en particular i de l’ús del carril bici a la 
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riera en general. No hi hem vist novetats al respecte, i per aquest motiu tornem a 
demanar al govern com està el tema en aquests moments. 
 
- La tinent d’alcalde Sra. Quintero la dona per contestada amb la pregunta 4 d’ICV 
 
5.- Què ha fet canviar d’opinió al nou regidor d'Urbanisme respecte al tancament a les 
nits de la plaça de la Mare Paula Montalt, quan fa uns mesos es mostrava contrari a 
aquesta mesura, i ara hi ha unes tanques preparades per tal efecte? 
 
- La deixen pel Ple de setembre degut a l’absència del regidor. 
 
6.- Davant l’anunci de d’imminent canvi de nau de la Brigada Municipal, preguntem a 
aquest govern, quan s’ha previst que es faci efectiu el trasllat del servei municipal i 
quina és la solució adoptada per a substituir l’espai que hi ocupa actualment la 
organització de la Cavalcada de Reis a tres mesos vista del esdeveniment. 
 
- El regidor Sr. Almansa  diu que és previst el canvi de nau de la brigada en seguida que 
es finalitzin les tasques que s’estan duen a terme per adequar el nou espai a les 
necessitats de la brigada i segurament a l’octubre es podrà traslladar. Per aquest any, el 
més possible és que la Cavalcada segueixi en la nau actual i per l’any vinent s’intentarà 
buscar una nova ubicació. 
 
7.- Quan s’ha previst convocar la mesa de contractació pel que fa a la Recollida 
Selectiva de Residus Municipals? A la darrera de les reunions celebrada a tal efecte, es 
va informar als assistents, que a finals de juliol hi hauria una nova convocatòria atenent 
que es vol portar la nova licitació al ple del mes d’octubre. 
 
- El tinent d’alcalde Sr. Vinyes diu que els tècnics municipals estan revisant les pliques 
presentades, un total de cinc empreses amb abundant informació. El seu informe 
encara no està fet. Un cop estigui fet aquest informe es convocarà a la mesa de 
contractació. Aquest informe ha d’estar fet a la segona quinzena de setembre. 
 
8.- Quan tenen previst arreglar la plataforma situada al carrer d’Anna Ma Ravell, davant 
de l’edifici de l’escola Joan Maragall? Sabem que era una prioritat del govern i ara, a 
punt de començar un nou curs escolar, encara no s’observa cap treball d’arranjament. 
 
- L’alcalde Sr. Fors diu que l’empresa que ho havia de fer no ho ha fet i ahir es va 
adjudicar a una nova empresa. 
 
9.- Constatem que hi ha molta brutícia als carrers, tot i que hi ha hagut un augment de 
les hores extraordinàries durant els darrers mesos a la brigada municipal. Quines son 
les tasques que es fan i quines les actuacions previstes? 
 
- El regidor Sr. Almansa  diu que s’ha vist que és més factible que ho faci la brigada que 
no una empresa externa, per això s’ha establert una brigada de treball a les tardes. 
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També s’ha detectat un augment amb l’incivisme que comporta augment de la brutícia 
dels carrers empitjorant per la manca de pluges. 
 
10.- Volem saber si hi ha alguna novetat en la renúncia del Departament 
d’ensenyament del terreny situat entre el Pla dels Frares i l’escola Pública Sinera. Així 
mateix, i com ja es va preguntar en un Ple anterior, està previst fer-hi alguna actuació 
de neteja en aquest indret?  
 
- La regidora Sra. Mir diu que se’ns va comunicar que es volia retornar aquest espai i 
se’ls ha comunicat que l’Ajuntament no es pot fer càrrec de la seva neteja. Cal arribar 
properament a un acord. 
 
11.- Ha fet el nou govern municipal una aposta i una proposta concreta per tancar el 
tema de la compra de les Clarisses? 
 
- L’alcalde Sr. Fors diu que s’ha parlat amb el Sr. Anglada i se li ha comunicat els passos 
que l’Ajuntament seguirà i sense quantia econòmica, només de la voluntat: és una 
declaració d’intencions. 
   
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària per delegació          Vist i plau 
         L’alcalde  
 
 
 
 
 
 
 


